
Az iroda informatikai hátterét az Ingatlan Forrás biztosítja. -- Tel.: 06-1/414-0667, www.ingatlanforras.hu, info@ingatlanforras.hu

Eladó Családi ház, 87 m2, 1 841 m2 telek, Hetes
18 400 000 Ft ( ~44 746 € )

Eladó egy családi ház Hetesen!

Adatlap sorszáma: #696900321

Szobák: 3 + 1

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1960

Kilátás: Vegyes

Tájolás: Észak

Komfort: Komfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Kábeltévé

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó egy családi ház Hetesen! Az ingatlan Kaposvártól 8 km-re helyezkedik el,

egy csendes kis településen. A ház egy 1841 m2-es, egyenes telken fekszik, ami

teljes közművel van ellátva. Az utcafronton találunk 3 nagyobb méretű szobát,

amit egy közlekedő köt össze a konyhával, amelyhez egy kis étkező is tartozik. A

fürdőszobában kádat találunk és itt lett elhelyezve a mellékhelyiség is. A fűtésről

konvektorok gondoskodnak, de egy fatüzelésű hangulatos kis kályha is segít a

hidegebb napokon. Az udvaron egy fűthető műhely és garázs is található. A

hátsó részén egy családot kellemesen ellátó konyhakert terül el, amihez pince is

tartozik. Ajánlanám ezt az ingatlant több gyermekes családoknak, akik nem

ijednek vissza egy kis házimunkától, ellenben szeretik a csendesebb vidéki

életet. A településen boltot,üzemanyagtöltő állomást, óvodát ,iskolát, pékséget

és még sok mindent meg lehet találni, ami a mindennapokhoz szükséges. Ez az

ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont egyeztetésért

kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az

Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország bármely

területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk

számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes

konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja! 

Ein Einfamilienhaus in Hetes zu verkaufen! Das Anwesen befindet sich 8 km von

Kaposvár entfernt, in einem ruhigen kleinen Dorf. Das Haus befindet sich auf

einem 1860 m² großen Grundstück, das vollständig mit

Versorgungseinrichtungen ausgestattet ist. An der Straßenfront befinden sich 3

größere Zimmer, die durch einen Korridor mit der Küche und einem kleinen

Esszimmer verbunden sind. Das Badezimmer ist mit einer Badewanne

ausgestattet und der Hauswirtschaftsraum befindet sich hier. Geheizt wird mit

Konvektoren, aber es gibt auch einen gemütlichen Holzofen für die kälteren

Tage. Im Innenhof befinden sich eine Werkstatt und eine Garage. Auf der

Rückseite befindet sich ein schöner Familiengarten mit einem Keller. Ich würde

diese Immobilie Familien mit mehreren Kindern empfehlen, die keine Angst vor

ein bisschen Hausarbeit haben, aber ein ruhiges Landleben mögen. Im Dorf gibt

es ein Geschäft, eine Tankstelle, einen Kindergarten, eine Schule, eine Bäckerei

und viele andere Dinge, die man für das tägliche Leben braucht. Diese Immobilie

ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur Vereinbarung eines

Besichtigungstermins, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager-Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

A family house for sale in Hetes! The property is located 8 km from Kaposvár, in

a quiet little village. The house is situated on a 1860 sqm plot of land, which is

fully equipped with utilities. On the street front there are 3 larger rooms,

connected by a corridor to the kitchen with a small dining room. The bathroom

has a bathtub and the utility room is located here. The heating is provided by

convectors, but there is also a cosy wood-burning stove for the colder days. In

the courtyard there is a workshop and a garage. To the rear there is a pleasant

family kitchen garden with a cellar. I would recommend this property to families

with several children who are not afraid of a bit of housework, but like a quieter

country life. In the village you can find a shop, petrol station, kindergarten,

school, bakery and many other things you need for everyday life. This property

is great, right? For more information and to make an appointment, please call! If

you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home Manager agents! We

can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should you need a

favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one for you from

a wide range of banks, following a free consultation! Have a wonderful and

productive day!           

    


